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To: minvws.nl

Ce: @minvws.nl]; IEEE @minvws.nl]
From: )
Sent: Wed 3/25/2020 1:05:56 PM

Subject: RE: stand van zaken PGB en Corona

Received: Wed 3/25/2020 1:05:56 PM

Oke, prima dank je wel voorje reactie.

heeft actief de pers gezocht over de beschermingsmiddelen. Ik heb aan laten weten wat we tot nu toe

aarover hebben gecommuniceerd. Vanmiddag schijnt er van een aantal branche/belangenorganisaties een brief nazar de

minister te komen inzake pgb-zorgaanbieders, dit vernam ik van BVKZ. Ik heb aangegeven dat ik het jammer vind dat ze een

brief sturen voordat vanmiddag het gesprek is geweest. Volgens BVKZ waren zij niet de initiatiefnemers (maar Kennis (zegt mij
niets). Ik heb gevraagd of deze organisaties dan ook contact hebben gehad met VWS maar dat was niet bekend.

Ik hou je op de hoogte hoe vanmiddag is verlopen.

gtoet

CEN)SEE inv iVerzonden: woensdag 25 maart 2020 14:00

Aan: @minvws.nl>

cc: ) <EE @ minvws.nl>; ) <BEEE @ minvws.nl>
Onderwerp: RE: stand van zaken PGB en Corona

Ad 1. Dat moet wel mee in de nieuwe Zn afspraken die morgen klaar moeten zijn of ieg voor weekend

Ad 2. ok

van:IEEBCEET1 invvs.o >Verzonden: dinsdag 24 maart 2020 14:49

Aan: minvws.nl>

cc: @minvws.n>;EET)BEENo minvws.nl>
Onderwerp: stand van zaken PGB en Corona

Samen met de directies zijn we druk bezig om de maatregelen uit te werken waarmee zowel de contiuniteit van zorg alsmede de

continuiteit van zorgverleners geborgd is. De maatregelen die daarvoor worden genomen ihkv ZIN gelden hierbij ook als

uitgangspunt voor PGB. De afstemming met ZN en VNg verloopt via de directies (morgenochtend) en morgen aan het einde van

de dag heb ik een zoom staan met PS en BVKZ en een vertegenwoordiger per directie, om de maatregelen door te spreken. Doel

is dan daarna voorleggen aan jou met de ambitie om donderdag aan het eind van de dag de communicatie te kunnen laten

plaats vinden, we hebben hier ook een lijn met DCO die meekijkt op de vragen en antwoorden.

We hebben nog een paar zaken die we graag aan jou willen voorleggen:

1. We zien dat er afspraken gemaakt worden tav ZIN voor de WLZ, JW en WMO. Z geeft aan dat er nog geen definitieve

afspraken zijn mbt Zvw. Ons voorstel is om voor wat betreft de Zvw van dezelfde uitgangspunten uit te gaan als de

overige wetten, dit ook omdat er sprake kan zijn van combicontracten. Kan jij aangeven of dit voor jou akkoord is?

2. Het wel of niet doorbetalen van Informele Zorg als de zorg niet geleverd kan worden bijvoorbeeld omdat de informele

zorgverlener ziek of verkouden is. Ons uitgangspunt nu is dat als (formele) zorgaanbieders die geen zorg kunnen leveren

wel doarbetaald worden vanuit pgb (zoals dagbestedingen etc) of via loondoorbetaling uit ziekte (in geval van een

arbeidsovereenkomst).
Het niet doorbetalen zal voor een grote groep informele zorgverleners geen echte problemen opleveren (paar uur per

week bieden van zorg of begeleiding) maar we weten dat er toch ook een groep informele zorgverleners zijn die een

inkomensafhankelijkheid hebben van pgb. Er is in deze situatie sprake van een Overeenkomst van Opdracht en niet van

een arbeidsovereenkomst. Wij denken dat we toch moeten kiezen voor ook het doorbetalen van informele zorgverieners
ook al kon de de zorg niet verleend worden, vooral omdat het verschil niet goed uit te leggen is. Kan jij meegaan in

deze lijn?
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Verder nog even het volgende:
1. We zijn druk bezig met het beantwoorden van de Kamervragen.
2. Is het voldoende als we de uitgewerkte maatregelen aan jou voorleggen (ik heb de afspraak met de directies dat zij zelf

de afstemming met het eigen MT doen) of zijn er afspraken over andere besluitvormingsprocessen?

Alvast bedankt voor je reactie.

Groet,


